
                          

 

HALLITUKSEN KOKOUS    PÖYTÄKIRJA 6/2020 
 

 
 
 
AIKA torstai 3.12.2020 klo 14 - 16  
PAIKKA Teams 
Kutsutut Pekka Ekberg  puheenjohtaja 
 Harri Tuomi  1. varapuheenjohtaja 
 Pekka Saariluoma 2. varapuheenjohtaja 
 Sari Mäkitalo  3. varapuheenjohtaja 
 Hannu Heiskanen 
 Juha Heljakka 
 Matti Kiuru 
 Matti Ratsula 
 Jari Multisilta 

Petri Paajanen 
 Timo Rautalahti 
 Minna Nore  sihteeri 
 
 
 
 

1. KOKOUKSEN AVAUS 

Puheenjohtaja Pekka Ekberg avasi kokouksen. 
 

2. EDELLISEN KOKOUKSEN PÖYTÄKIRJAN HYVÄKSYMINEN 

Hyväksyttiin edellisen kokouksen pöytäkirja. 

 

 

3. TOIMITUSJOHTAJAN KATSAUS 

Minna Nore kertoi ajankohtaiset kuulumiset hallitukselle.  
Keskusteltiin muuttuneesta koulutustarjonnan tilanteesta ja todettiin, että hyödynnetään jatkossa 
tehokkaammin kauppakamarien yhteisiä verkon yli järjestettäviä koulutuksia, koska koronapandemia on 
vaikuttanut koulutusten osallistumisen tapaan.  Vaihdettiin muutama sana Satakunnan talous-katsauksesta, 
joka osoitti, että Satakunta on selvinnyt koronavuodesta Q2 2020 asti pelättyä paremmin. Mainittiin Satakunta-
materiaali, joka löytyy kauppakamarin sivuilta ja tarjoaa erilaisia esittelyaineistoja. Saatiin informaatio EU:n 
suoran rahoituksen Age@work- hankevalmistelusta, johon Satakunnan kauppakamari osallistuu. Todettiin 
myös jäsentyytyväisyyskyselyn tulokset. 

 

4. HALLITUKSET TÖIHIN! 

Miia Vironen esitteli Hallitukset töihin! -toiminnan tilannekatsauksen ja kertoi toiminnan herättävän hyvin 
kiinnostusta ja käynnistyneen vauhdilla.  

 

5. YLIOPISTOKESKUKSEN YRITYSYHTEISTYÖ 

Yliopistokeskuksen johtaja Tarmo Lipping esitteli hallitukselle yhteistyömallia, jonka kautta yritysyhteistyötä 
voitaisiin syventää eri tasoilla. Hän kertoi, myös millaisia vastauksia yritysjohtajilta saatiin marraskuun kyselyyn.  
Hallitus totesi, että korkea-asteen koulutukseen panostaminen on erittäin tärkeää ja hallitus nimeää jatkossa 
kaksi edustajaa tämän yhteistyömallin boardiin.  

  

 



                          

 

 
 
 

6. TOIMINTASUUNNITELMA 2021  

Käytiin läpi syyskokouksen sisältö ja toimintasuunnitelmasta vuodelle 2021. Päätettiin, että syyskokous 
järjestetään sähköisenä koronapandemian vuoksi.  
 

7. UUDET JÄSENET 

Vahvistettiin edellisen kokouksen jälkeen liittyneet uudet jäsenet. 
 

8. HR-VALIOKUNNAN TERVEISET 

HR-valiokunnan puheenjohtaja Päivi Huhtamaa esitteli valiokunnan toimintaa ja suunnitelmia ensi vuodelle. 
 

9. MUUT ASIAT 

Päätettiin hakea rinnakkainen hanke Hallitukset töihin! toiminnalle Pohjois-Satakunnan alueelle. Satakunnan 
kauppakamari sitoutuu 3 800 € omarahoitusosuuteen. 
 
Lisäksi todettiin, että kauppakamari hankkii omistukseensa kolme uutta autopaikkaa niiden vapauduttua 
edelliseltä omistajalta. 
 
Seuraava kokous pidetään keskiviikkona 17.2.2021 klo 14  –  16. 
 
 
 
 
 
 
Pöytäkirjan vakuudeksi 
 
 
 
Pekka Ekberg   Minna Nore 
puheenjohtaja   sihteeri 

 
 


